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Dz-02.0021.1.2016 

 

 

PROTOKÓŁ 

z XVI sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki 

z dnia 14 stycznia 2016 r.  

w siedzibie Rady Dzielnicy II przy al. Daszyńskiego 22 

 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i przedstawienie projektu porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Małgorzata Ciemięga otworzyła obrady XVI sesji Rady Dzielnicy II 

Grzegórzki o godz. 18:07. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt porządku obrad, a także poddała pod 

głosowanie wprowadzenie do porządku obrad następujących projektów uchwał: 

– jako pkt 7 projekt uchwały Komisji Ochrony Środowiska w sprawie korekty 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy II Grzegórzki na rok 

2016. Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad w głosowaniu: za – 18, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.    

– jako pkt 8 projekt uchwały Komisji Planowania Przestrzennego, Inwestycji, 

Infrastruktury i Handlu w sprawie opinii dotyczącej zbycia części działek położonych przy 

ul. Kotlarskiej. Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad w głosowaniu: za 

– 18, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.    

 

Po wprowadzonych zmianach porządek obrad XVI sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki 

przedstawia się następująco:   

 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie projektu porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki.  

3. Projekt uchwały Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie opinii dotyczącej 

ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego położonego przy ul. Skrzatów. 

4. Projekt uchwały Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa w sprawie przywrócenia 

bezpośrednich połączeń autobusowych i tramwajowych w rejonie Hali Targowej na 

Grzegórzkach. 

5. Projekt uchwały Zarządu w sprawie sygnalizacji świetlnej na al. Pokoju. 

6. Projekt uchwały Zarządu w sprawie określenia wysokości środków finansowych 

przeznaczonych do rozdysponowania w ramach Budżetu Obywatelskiego na rok 2017. 

7. Projekt uchwały Komisji Ochrony Środowiska w sprawie korekty rozdysponowania 

środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy II Grzegórzki na rok 2016. 

8. Projekt uchwały Komisji Planowania Przestrzennego, Inwestycji, Infrastruktury  

i Handlu w sprawie opinii dotyczącej zbycia części działek położonych przy ul. 

Kotlarskiej. 

9. Oświadczenia i komunikaty.  

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki.  

 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poinformowała radnych, iż nie wpłynęły żadne 

uwagi na piśmie do protokołu z XV sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki, w związku  

z tym stwierdziła, że protokół został przyjęty. 

 

Ad. 3.  Projekt uchwały Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie opinii 

dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego położonego 

przy ul. Skrzatów. 

 

Pani Maria Szafraniec zdała relację z wizji przeprowadzonej w lokalu.  
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Projekt uchwały odczytała Przewodnicząca Rady p. Małgorzata Ciemięga. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały pod głosowanie: za – 18, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 4. Projekt uchwały Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa w sprawie 

przywrócenia bezpośrednich połączeń autobusowych i tramwajowych w rejonie 

Hali Targowej na Grzegórzkach. 

 

Projekt uchwały zreferował Przewodniczący Komisji p. Marian Andruchów. 

Pan Andrzej Kalista złożył poprawkę do projektu uchwały, którą odczytała 

Przewodnicząca Rady. 

W dyskusji głos zabrali radni: p. Andrzej Kalista, p. Małgorzata Sułkowska, p. Marian 

Andruchów, p. Magdalena Maliszewska, p. Małgorzata Ciemięga, p. Jarosław Świech,  

p. Alicja Gołąb-Radziszewska, p. Tomasz Makowski. 

Przewodnicząca Rady ponownie odczytała poprawkę p. Andrzeja Kalisty i poddała ją pod 

głosowanie: za – 21, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Poprawka została przyjęta. 

Następnie głos zabrali radni: p. Ewelina Garbacka-Kalemba, p. Jarosław Świech,  

p. Marian Andruchów, p. Agnieszka Pasieka, p. Andrzej Kalista, p. Małgorzata Ciemięga, 

p. Maciej Hankus, p. Magdalena Maliszewska. 

Pani Małgorzata Ciemięga złożyła poprawkę do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała poprawkę pod głosowanie: za – 21, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. Poprawka została przyjęta. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały wraz z przyjętymi 

poprawkami pod głosowanie: za – 21, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 5. Projekt uchwały Zarządu w sprawie sygnalizacji świetlnej na al. Pokoju. 

 

Projekt uchwały zreferowała i omówiła Przewodnicząca Rady p. Małgorzata Ciemięga. 

W dyskusji głos zabrali radni: p. Magdalena Maliszewska, p. Jarosław Świech,  

p. Małgorzata Ciemięga, p. Paweł Stachowiec, p. Marian Andruchów, p. Maria Szafraniec. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały pod głosowanie: za – 21, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 6. Projekt uchwały Zarządu w sprawie określenia wysokości środków 

finansowych przeznaczonych do rozdysponowania w ramach Budżetu 

Obywatelskiego na rok 2017. 

 

Projekt uchwały zreferowała i omówiła Przewodnicząca Rady p. Małgorzata Ciemięga. 

W dyskusji głos zabrali radni: p. Magdalena Maliszewska, p. Maciej Hankus, p. Jarosław 

Świech, p. Paweł Stachowiec, p. Małgorzata Ciemięga, p. Andrzej Kalista. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały pod głosowanie: za – 19, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 2. Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 7. Projekt uchwały Komisji Ochrony Środowiska w sprawie korekty 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy II Grzegórzki 

na rok 2016. 

 

Projekt uchwały zreferował Przewodniczący Komisji p. Łukasz Pietryka. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały pod głosowanie: za – 21, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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Ad. 8. Projekt uchwały Komisji Planowania Przestrzennego, Inwestycji, 

Infrastruktury i Handlu w sprawie opinii dotyczącej zbycia części działek 

położonych przy ul. Kotlarskiej. 

 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Komisji p. Marcin Jaworski. 

Pani Małgorzata Ciemięga złożyła poprawkę do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała poprawkę pod głosowanie: za – 21, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. Poprawka została przyjęta. 

W dyskusji głos zabrali radni: p. Małgorzata Ciemięga, p. Marcin Jaworski, p. Małgorzata 

Sułkowska, p. Magdalena Maliszewska, p. Marian Andruchów, p. Maciej Hankus,  

p. Jarosław Świech. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały wraz z przyjętą poprawką 

pod głosowanie: za – 21, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad. 9. Oświadczenia i komunikaty.  

 

W ramach tego punktu porządku obrad głos zabrali: 

- Przewodnicząca Rady poinformowała, iż kolejna sesja Rady Dzielnicy II Grzegórzki 

odbędzie się 18 lutego 2016 r. o godz. 18.00. 

- Przewodnicząca Rady odczytała Oświadczenie w sprawie wpisu zamieszczonego na 

portalu społecznościowym przez radnego Michała Skoczenia (w załączeniu). Głos w tej 

sprawie zabrali radni: p. Michał Skoczeń, p. Jarosław Świech, p. Małgorzata Ciemięga,  

p. Łukasz Derdziński, p. Magdalena Maliszewska, p. Agnieszka Pasieka. 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Małgorzata Ciemięga 

zamknęła XVI sesję Rady Dzielnicy II Grzegórzki o godz. 19:06.  

 

 

 

 

 

Protokołowała:      Prowadząca obrady: 

       

Barbara Lipowa           Przewodnicząca 

Rady i Zarządu Dzielnicy II Grzegórzki 

 

  Małgorzata Ciemięga 

 


